
8. Bogtmanweg
Grondexploitatie
Waarom is het voorstel om voor de 4 specials en overige kavels (de 2-1 kaps en de vrijstaande 
huizen) te kiezen voor een tender met één ontwikkelende partij? Wat is de meerwaarde van het 
toevoegen van een partij ertussen voor onze inwoners, waarom geen directe kavelverkoop?
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